English Learner Advisory Committee Anza Elementary School Thursday, February 18, 2021 MINUTES

Opening

Rhonda Fattohi called the meeting to order at 1:01~p.m. interpreted by Doaa in Arabic and Emely in Spanish.

• Approval of Minutes

Members reviewed minutes from the previous meeting in November 2020. Motion was made by Wasan Toma to approve minutes as presented and amended. The motion was seconded by Ranya Eshaq. The members voted to approve the minutes.

• Attendance

Students who do not join their Zoom classes/arrive at school before 10:00am will be marked absent, and the family will receive a phone call home regarding the absence.

• Reclassification

In order for students to reclassify, they need to be At or above grade level in reading and writing, have an overall 4 on the ELPAC, and an overall 3 on the CAASPP ELA section. We discussed students who are at risk LTELs (Long Term English Learners) and the meetings I have had with them. The state is looking at a way for students with IEPs to reclassify.

ELPAC

ELPAC (English Language Proficiency Assessments for California) testing began on Tuesday, February 1, 2021. It is aligned with our current Common Core English Language Development Standards. The ELPAC is being administered to ALL English learners. Parents were shown how to access the practice tests on ELPAC.org. Hybrid students in grades 3, 4, and 5 started the Listening section today. All students will take the speaking section individually. We started with fifth graders first, then fourth, then third, and so on and so forth until TK. Distance learning students have been scheduled to come on campus on their test dates.

• DELAC Items from February 17, 2021 meeting

Bostonia is going to offer classes to high schoolers in 9th nad 10 grade this coming school year. The purpose of ELAC was discussed as well as the duties of the committee. They discussed reclassification, as well.

School Closure for Spring Break

School will be closed for Spring Break starting March 29 to April 9, 2021. School will resume on Monday, April 12, 2021.

Adjournment

The motion was made to adjourn the meeting by Rhonda Fattohi from Anza Elementary School. It was seconded by Doaa Polus from Anza Elementary School. The meeting was adjourned at 2:19 p.m.

Next Meeting

Thursday, April 22, 2021 at 1:00pm, via Zoom. We will be Zooming with classrooms for walkthroughs. https://cajonvalley.zoom.us/j/92020617160?pwd=YW1BTFgwRmVkeUNxYzQyZ09TQlgxdz09

Next DELAC meeting will be on Wednesday, April 21, 2021, 5:00-6:00 pm via Zoom. https://caionvallev.zoom.us/i/94068363142?pwd=SnFRaHJTaDRIYmNZM3IJVTE1amQ2Zz09

اللجنة الإستشارية لمتعلمي اللغة الإنجليزية مدرسة آنزا الإبتدائية الخميس 18 شباط 2021 دقائق اجتماع

♦ الافتتاحية:

افتتح الإجتماع من قبل السيدة روندا فتوحي في الساعة 1:01م. قامت دعاء بالترجمة للغة العربية وأملي باللغة الأسبانية.

♦ المصادقة على المحضر:

راجع الأعضاء محضر الإجتماع السابق المنعقد في تشرين الثاني 2020. أشارت السيدة وسن توما بالموافقة على المحضر حسبما تم تقديمه وتعديله وايّدتها السيدة رانيا اسحاق. تم تصويت الأعضاء بالمصادقة على قرارات محضر الاجتماع.

♦ الحضور:

سيسجل الطلاب الذين لم يحضروا الزوم او لم يحضروا المدرسة قبل الساعة 10:00ص غياب غير معذور, ستستلم الأهالي مكالمة هاتفية بسبب الغياب

اعادة التصنيف:

لكي تتم إعادة تصنيف الطلاب، يجب أن يكونوا بمستوى مرحلتهم الحالية أو أعلى في الكتابة والقراءة، وأن يحرزوا على 4 في الـ ELPAC، ومعدل 3 في الـ CAASPP مادة الـ ELA . قمنا بالمناقشة عن الطلاب الذين هم في خطر الـ LTEL (متعلمي اللغة الانكليزية لفترة طويلة) وكذلك الاجتماعات التي قمت بها معهم. تقوم الولاية بايجاد طريقة للطلاب لنتم اعادة تصنيف الطلاب ذوي الـ IEP .

ELPAC *

ستبدأ اختبارات ELPAC (تقريم مهارات اللغة الانجليزية في كاليفورنيا) يوم الثلاثاء المصادف 1 شباط 2021 وتتناسب هذه الاختبارات مع قوانين مناهج التعليم الأساسية لمقاييس تطوير اللغة الانجليزية ELPAC. يجري تقييم ELPAC لكل متعلمي اللغة الانجليزية. تم شرح للأهالي كيف يقومون بممارسة الاختبار على ELPAC.org . طلاب الذين يأتون الى المدرسة والذين هم في مرحلة ول و 5 سيأخذون قسم الإصغاء يوم 2/18/2021 . جميع الطلاب سياخذون امتحان التحدث بشكل مفرد. سنبدأ بالصف الخامس اولا، ثم الرابع، ثم الثالث، و هكذا لحد اله TK. طلاب التعليم عن بعد سيأتون للأمتحان في الوقت المحدد لهم.

❖ حقول DELAC من اجتماع يوم 17 شباط 2021

باستونيا توفر صفوف لطلاب الاعدادية المرحلة الـ 9 والمرحلة ال 10 للسنة الدراسية القادمة. الغرض من ال ELAC نوقش مع أعمال اللجنة. أيضا تمت مناقشة إعادة التصنيف.

المدرسة مغلقة للعطلة الربيعية

ستغلق المدرسة للعطلة الربيعية إبتدائا من 29 آذار الى 9 نيسان, 2021. يستمر الدوام يوم الاثنين 12نيسان, 2021.

فض الاجتماع

اومأت السيدة روندا فتوحي من مدرسة أنزا الابتدائية لإنهاء الاجتماع. وقامت دعاء بولص بالايماءة الثانية من مدرسة أنزا الابتدائية لذا تم فض الاجتماع في الساعة 2:19 م.

- الأجتماع القادم
- ♦ الخميس, 22 نيسان,2021 الساعة1:00م من خلال الرابط زوم.

اجتماع الـ DELAC القادم سيكون يوم الأربعاء 21 نيسان, 2021 , الساعة 5:00-6:00 م من خلال الرابط زوم. https://cajonvalley.zoom.us/j/940683631422pwd=SnFRaHJTaDRIYmNZM3IJVTE1amQ2Zz09